OREFINE



Fine Refine

M I+ FINGER PC USER MANUAL

Service to ensure

Thank you for purchasing this product, you can enjoy parts and labor warranty service providing by our company for one year. The following conditions led to the service from our company, the costs will be charged

·Not in accordance with product manual operation or improper operation of instructions

·Man-made damage, computer viruses, moisture, improper installation or disassemble the software and so on

·Fires, floods, storms, earthquakes and other force majeure. ·Accessories, supplies, natural wear and tear caused by use,

·The need to re-install the software on behalf of the Company or adjust computer settings, will be charged as appropriate. ·Our warranty identification damaged or dirty, making it impossible

to identify Before the product repair, please back up your information and files

separately, the repair process may affect the integrity of the data We guarantee service, to make you buy it with satisfy.



morefine@imorefine.com

Product Interface Description



1. Power Button

- 2.USB power supply connecting hole
- 3.USB2.0
- 4.HDMI(Please connect to the display evice)
- 5.LED(The power indicator light)
- 6 Micro USB2.0
- 7. Micro SD (Storage expansion interface)

Product Specifications

Processor	Intel®Atom™Z3735F
Operating system	Support Windows 8.1
Memory	2GB DDR3
Storage capacity	32GB eMMC
Expansion slots	Micro SD Max 128GB
Display Interface	HDMI
Wireless devices	WiFi 802.11ABGN with 2.4G&5G Bluetooth 4.0
USB interface	USB2.0×1 Micro USB2.0×1
Power input	Micro USB interface
Power supply	5V/2A

Remarks

- 1. Low-power radio motor for certified products, unlicensed, companies, businesses, or a People are not allowed to change the frequency. increase the power or change the features and functions of the original
- 2. Low frequency radio motor shall not affect the flight safety and interference legitimate communication;
- When there is interference it should be immediately suspended and improved to no interference. Legal correspond refers to wireless correspond, low-frequency radio work must be able to tolerate legal communications or industrial, scientific and medical radiation power radio waves
- 3. Product contains miniature battery using by motherboard CMOS, do not replace them yourselves; If Consumers replace the incorrect type of battery , might led to dangerous issues, properly deal with the replace battery

Package Contents

-inger PC	X1
Adapter	x1
OTG line	x1
HDMI line	x1
Product specification	x1
nstructions	
1. Plug the device to the TV HDMI interface HDMI connec	ction (If you
can not connect directly to the TV, use the accessories H	DMI

extension cable), and a display device (eg: TV, screen, projector) "Video Input Source" Select to the connected HDMI input channel. 2. USB Power: Connect the power cord Micro USB accessories with this device and the other end directly into the plug. 3. Can be used with a Bluetooth keyboard and mouse. USB interface.

- to connect wireless keyboard and mouse or a keyboard to use the mouse to use with the OTG cable. Third party softwere is available to control finger oc donale by mobile(self).
- 4. Press the power button to start the system.



10REFINE Fine.Refine.

服务保证说明

感谢您购买本产品,您可以享有本公司所提供的一年免费零件及人工保 证服务。

- 下列状况导致需要本公司提供服务,将酌情收取维修费用: • 未按产品使用手册或说明书进行不当操作。
- 人为楊坏、申脑病毒、受潮、不当软体安装或自行拆装等。
- - · 火灾、水灾、风灾、地震等不可抗拒力。 ·配件、耗材、自然使用导致的磨损。
 - 需要本公司代为重新安装软体或调整电脑设定,将酌情收取费用。 本公司保固识别标志损坏或脏污,导致无法辨识。

产品送修前、请将个人资料、档案另行备份、维修过程中可能会影响资料的完

本公司保证维修服务,让您买的安心,用的放心。



M1+ FINGER PC 使用说明书

Http://www.imorefine.com

morefine@imorefine.com

产品界面说明



1. Power Button (电源键)

4.HDMI(请连接显示装置)

7.Micro SD储存扩充界面

2.USB电源连接孔

5.LED(电源指示灯)

6.Micro USB2.0

3.USB2.0

备注:

- 1、本低功率射频电机为认证合格产品,未许可,公司、商家或 个人不得擅白变更频率、加大功率或变更原设计的特性及功能。 2、低频率射频电机使用时不得影响飞行安全和干扰合法通讯: 经发现有干扰现象时,应立即停用,并改善至无干扰时方可继续 使用。合法通讯,指依法规定的工作中的无线通信,低频率射频 电机须能忍受合法通讯或工业、科学及医疗用电波辐射性电机设
- 备的干扰。 3、本产品内含主机板CMOS使用的微型电池, 请勿自行更换; 如消费者自行更换不正确型号的电池可能有危险, 请妥善处理更 换的电池。

产品规格表

处理器	Intel®AtomTMZ3735F
操作系统	Support Windows 8.1
内存条	2GB DDR3
存储容量、	32GB eMMC
扩充卡槽	Micro SD, Max 128GB
显示界面	HDMI
无线装置	WiFi 802.11ABGN with 2.4G&5G; 蓝牙4.0
USB界面标准	USB2.0×1, Micro USB2.0×1
电源输入	Micro USB界面
电源供电	5V/2A

OTG线 HDMI线 产品说明书 x1

- - 使用说明 1.将本设备HDMI插头与电视HDMI界面连接(如果不方便直接连接到电 视, 请使用配件HDMI延长线), 并将显示装置(如: 电视、荧屏、投影 (V)的"视频输入来源"选择至所连接的HDMI输入通道。 2.USB供电:将配件的电源线Micro USB与本设备连接,并将另一端直接 插入插头。

4.按电源键启动系统。

盘鼠标使用,支持第三方软件(自备)。

包装内容

手指电脑

活配器

(((WiFi)))

3.可搭配蓄牙键盘鼠标、USB界面无线键盘鼠标使用或用OTG线连接键

